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Referat	  af	  regionsmøde	  2017-‐08-‐13	  
Jung	  Hansvej	  121,	  Kolding	  

	  
	  
Velkomst	  ved	  Peter,	  Kolding.	  
	  
1.	  Valg	  af	  ordstyrer.	  
	  	  	  	  	  Sune	  blev	  valgt	  til	  ordstyrer.	  
	  
2.	  Godkendelse	  af	  referat	  
	  	  	  	  Referatet	  blev	  godkendt.	  
	  
3.	  Præsentationsrunde:	  
	  

	  
	  

Sune	  
Peter	  
Inger	  
Henry	  
Leif	  
Margrethe	  
Carl	  Martin	  
Erik	  
Kaj	  
Sten	  
Uffe	  
Bente	  
Kaj	  
Britta	  
Gorm	  
Morten	  

Kvarterhusgr.	  Kolding	  
Kvarterhusgr.	  Kolding	  
Gråsten	  
Kolding	  ons.	  19.30	  
Aabenraagrupperne	  
Fanø	  
Fanø	  
Fredericia	  
Gråsten	  
Gråsten	  
Odense	  tors.	  17.00	  
Odense	  lør.	  13.00	  
Brenderup	  
Vamdrup-‐Vejen	  
Kolding	  
Tønder	  

Grupperep.	  
Observatør	  
Sekretær-‐web.	  
Observatør	  
Grupperep.	  
Grupperep.	  
Observatør	  
Grupperep.	  
Grupperep.	  
Observatør	  
Grupperep.	  
Grupperep.	  
Grupperep.	  
Observatør	  
HSR-‐rep	  
Formand	  Syd	  
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4.	  Rapporter	  Kommentarer/tilføjelser	  
	  
	  	  	  	  	  Region	  Syd/Hovedservicerådet	  
	  	  	  	  	  Kommunikation	  forsøges	  hele	  tiden	  at	  gøres	  bedre.	  Ellers	  intet	  at	  	  
	  	  	  	  	  tilføje	  til	  rapporten.	  
	  
	  	  	  	  	  Økonomi	  
	  	  	  	  	  Afbud	  fra	  Søren.	  Morten	  kunne	  meddele,	  at	  Region	  Syd	  er	  godt	  med.	  
	  	  	  	  	  Sørens	  forslag	  i	  rapporten	  om	  at	  sende	  25.000,00	  kr.	  til	  
	  	  	  	  	  Hovedservicekontoret,	  blev	  vedtaget.	  
	  	  	  	  	  Der	  blev	  talt	  om	  Mobile	  Pay,	  om	  fordele	  og	  ulemper,	  erfaringer	  fra	  
	  	  	  	  	  andre	  grupper	  og	  skattetekniske	  problemer.	  
	  
	  
	  	  	  	  	  Telefon-‐	  og	  E-‐mailudvalget	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  
	  	  	  	  	  Intet	  at	  tilføje	  til	  rapporten	  udover	  at	  alt	  er	  godt.	  
	  
	  	  	  	  	  
	  	  	  	  	  Informationsudvalget	  
	  	  	  	  	  	  

LIV	  vil	  oprette	  en	  database	  med	  information	  om	  hvilke	  materialer	  
de	  enkelte	  regioner	  ligger	  inde	  med.	  Det	  kan	  være	  kopper,	  
kander,	  duge	  eller	  andet	  rent	  fysisk.	  Det	  kan	  også	  være	  
materialer	  til	  afholdelse	  af	  arrangementer.	  Region	  Syd	  ligger	  ikke	  
inde	  med	  noget.	  

Videoen	  "Alkohol	  and	  med"	  er	  godt	  på	  vej	  til	  at	  blive	  færdig	  på	  
dansk.	  

Folkemødet	  på	  Bornholm	  var	  en	  stor	  succes.	  Man	  kan	  læse	  mere	  
fra	  folkemødet	  i	  "Boks	  334".	  Budgettet	  holdt	  næsten.	  Der	  var	  
bevilliget	  15.000	  kroner.	  Og	  der	  blev	  brugt	  17.300.	  
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	  	  	  	  	  	  	  LIV	  sendte	  Den	  Blå	  Bog	  til	  9	  sundhedsordførere	  og	  3	  ministre.	  Bogen	  
	  	  	  	  	  	  	  blev	  godt	  modtaget.	  
	  	  	  	  	  	  	  Region	  Midt	  har	  på	  grund	  af	  en	  offentlig	  debat	  om	  det	  store	  	  
	  	  	  	  	  	  	  alkoholforbrug	  sendt	  tilbud	  til	  gymnasierne	  om	  et	  besøg	  fra	  AA.	  	  
	  	  	  	  	  	  	  Der	  er	  ikke	  kommet	  svar.	  Region	  Nord	  sendte	  tilbudet	  til	  elevrådene.	  
	  	  	  	  	  	  	  Der	  kom	  svar.	  
	  	  	  	  	  	  	  Liv	  arbejder	  på	  at	  opdatere	  AA´s	  hjemmeside	  med	  den	  australske	  
	  	  	  	  	  	  	  hjemmeside	  som	  inspiration.	  Liv	  samarbejder	  med	  IT-‐	  og	  
	  	  	  	  	  	  	  TEUudvalgene.	  
	  

	  	  	  	  Region	  Syds	  hjemmeside	  
	  	  	  	  Der	  blev	  nedsat	  et	  udvalg	  bestående	  af	  Kaj	  C.,	  Sune	  og	  Inger	  til	  at	  gå	  
	  	  	  	  Regionshåndbogen	  efter	  i	  sømmene,	  både	  med	  hensyn	  til	  indhold	  
	  	  	  	  (bl.a.	  nyeste	  rettelser),	  forenkling	  og	  opsætning	  på	  hjemmesiden.	  
	  

	  

5.	  	  Valg	  af	  delegerede	  til	  Servicekonferencen.	  

	  	  	  	  	  Inger,	  Gråsten	  og	  Erik,	  Fredericia	  blev	  begge	  valgt	  med	  alle	  11	  	  
	  	  	  	  	  stemmeberettigedes	  stemmer.	  
	  

6.	  	  Kommunikation/Information/”Lister”	  

	  	  	  	  	  Margrethe	  ønsker	  fortrolighedsliste	  til	  brug	  ved	  
	  	  	  	  	  Informationsudvalgsarbejde,	  	  hvilket	  hun	  får.	  
	  	  	  	  	  Resten	  af	  punktet	  blev	  slået	  sammen	  med	  punkt	  8.	  
	  

7.	  	  Brug	  af	  Torontodeklerationen.	  

	  	  	  	  	  Det	  blev	  aftalt	  at	  indlede	  fremtidige	  regionsmøder	  
	  	  	  	  	  med	  Torontodeklerationen:	  
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	  	  	  	  	  ”Jeg	  er	  ansvarlig,	  	  
	  	  	  	  	  	  når	  nogen,	  noget	  sted,	  rækker	  hånden	  ud	  	  
	  	  	  	  	  	  efter	  hjælp,	  ønsker	  jeg	  altid	  AA´s	  hånd	  skal	  være	  der,	  
	  	  	  	  	  	  og	  for	  det	  er	  jeg	  ansvarlig.”	  
	  

8.	  	  Tema	  –	  oplæg	  fra	  værtsgruppen	  

	  	  	  	  Sunes	  oplæg	  om	  kommunikation	  i	  Region	  Syd,	  lå	  til	  grund	  for	  	  
	  	  	  	  diskussion	  om	  tre	  spørgsmål,	  hvor	  vi	  var	  delt	  op	  i	  tre	  grupper.	  	  
	  	  	  	  Der	  blev	  diskuteret	  livligt,	  og	  efterfølgende	  fremlagde	  grupperne	  	  
	  	  	  	  deres	  syn	  på	  spørgsmålene.	  
	  
1.	  Hvad	  er	  deltagernes	  tanker	  omkring	  et	  Nyhedsbrev	  på	  Region	  
	  	  	  	  Syds	  hjemmeside?	  
2.	  	  Hvordan	  kommunikerer	  regionsrådet	  til	  grupperne	  og	  grupperne	  
	  	  	  	  	  til	  regionsrådet?	  
3.	  	  Hvordan	  kan	  vi	  forbedre	  kommunikationsstrømmen	  i	  Region	  Syd?	  
	  
	  	  	  	  	  Især	  tankerne	  om	  et	  nyhedsbrev	  optog	  deltagerne	  meget,	  og	  der	  blev	  	  
	  	  	  	  	  diskuteret	  bl.a.	  om	  nyheds-‐	  og	  underholdningsværdi	  og	  om	  forskellige	  
	  	  	  	  	  måder	  til	  formidling	  af	  et	  sådant.	  	  
	  

9.	  	  Evt.	  

	  

Vi	  afsluttede	  med	  sindsrobønnen.	  

Tak	  til	  Kvarterhusgruppen	  i	  Kolding.	  

Næste	  regionsmøde	  er	  i	  Brenderup	  den	  12.	  november	  2017	  kl.	  11.00.	  

	  


